

Styrelsemöte Grisslans Intresseförening

Tid och plats

17 augusti 2024 kl. 10.30 Lagårn

Närvarande

Nils-Göran Andersson

Anna Törner

Stina Granberg

Karin Sörelius

Jörgen Hägglund

Camilla Gilliusson

Anna Holmlund

Urban Holmlund Brygggruppen

Robert Wågström Brygggruppen

Simon Persson Brygggruppen

Östen Lundström Brygggruppen

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Nicke Andersson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Anledningen till dagens möte är att hantera frågorna i Skommarhamn rörande pågående anläggningsarbeten, vad finns kvar att göra och kostnader för detta, frågorna om båt- och ställplatser samt regelverk och avgifter för dessa.

§ 2 Anläggningsarbeten, kvar att göra och beräknade kostnader

Begränsat arbete kommer att kunna utföras under sensommaren och hösten, arbetena återupptas därefter till våren. Kvar att göra är att lägga fyllnadsmassor på nedsidan samt lägga ner betongblock och snygga till lite vid bryggan. När det gäller ekonomi så har vi utestående kostnader i dagsläget på ca 35 000 kr.

För att göra gjutningen mellan ramp och brygga behöver ytterligare betong införskaffas kostnaden för detta beräknas uppgå till ca 15 000 kr.

§ 3 Frågan om båt- och ställplatser, regelverk och avgifter

Listan rörande anmälan om ställplats har samlats in och det finns ett stort intresse hos medlemmarna. Regelverk och avtal gällande båt- och ställplatser tas fram under vintern, lika så vad gäller avgifter för detta. Förslagen kommer att presenteras vid medlemsmöte under maj / juni 2025.

För uppställning av båtar under den kommande vintern gäller placering som tidigare år,

viktigt är dock att respektera att nedsidan samt väg ner till brygga och ramp skall hållas fri.

§ 4 Skommarhamns vägförening

Anna H redogör för ett samtal från Peder Eklöf, Skommarhamns vägförening, de vill att Grisslans intresseförening skall finnas representerade i styrelsen för Skommarhamns vägförening förslagsvis 1-2 personer, då vi står för nästan 50 % av antalet medlemmar i den föreningen. Förslag från Jörgen är att Grisslans intresseförening representeras med en person från brygggruppen och en från styrelsen. Anna H får i uppdrag att be Peder Eklöf kontakta Nicke angående detta.

§ 5 Mötets avslutande

Ordförande Nicke Andersson tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet



Anna Törner